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ابراز تعجب الهام علي اف از عدم انتقاد هيات اعزامي اتاق بازرگاني آمريکا

رييس جمهوري آذربايجان در ديدار هياتي از اتاق بازرگاني آمريکا ، از اينکه هيچ يک از اعضاي اين هيات، از حکومت

جمهوري آذربايجان انتقاد نکرد، ابراز تعجب نمود.

به گزارش آران نیوز به نقل از خبرگزاري رسمي آذرتاج، الهام علي اف در پايان ديدار با هيات اعزامي اتاق بازرگاني آمريکا به باکو گفت : « بخاطر توضيحاتتان (درباره مسايل

اقتصادي) بسيار سپاسگزارم. مطمئن هستم که مجددا ديدار خواهيم کرد و اين نوع ديدارها را به شکل دوره اي انجام خواهيم داد. هيچ يک از شما از حکومت ما انتقاد نکرديد و

اين ، مرا متعجب کرد. شما خيلي با نزاکت رفتار کرديد. بخاطر اين خيلي متشکرم.»
علي اف گفت : « اما من نمي توانم اين ديدار را بدون انتقاد ترک کنم. من مي خواهم از شما انتقاد کنم و اين انتقاد نيز با موضوع برابري جنسي است. زيرا در ميان اعضاي اين

هيات، فقط دو زن وجود دارند. اميدوارم که در ديدار بعدي، زنان فعال اقتصادي را بيشتر ببينيم.»
الهام علي اف در سخنان خود در ديدار با اين هيات تجاري آمريکايي، با اشاره به تاريخچه تاسيس «اتاق بازرگاني آمريکا در جمهوري آذربايجان» گفت : « اين اتاق بازرگاني 20

سال قبل تاسيس شد. در اين اتاق شرکت هاي آمريکايي و محلي و شرکت هاي ساير کشورها نيز عضو هستند. اما، به علت اينکه اين اتاق بازرگاني توسط شرکت هاي آمريکاي

تاسيس شد، به آن اتاق بازرگاني آمريکا گفته مي شود.»
رييس جمهوري آذربايجان تاکيد کرد که در سفر اخير وي به واشنگتن، در ديدارهايش با مقامات آمريکايي و رهبران سازمان ها و شرکت هاي اقتصادي آمريکا توافق شده است که

مناسبات اقتصادي جمهوري آذربايجان و آمريکا توسعه داده شود.
الهام علي اف با تاکيد بر تغيير اولويت دولت جمهوري آذربايجان در زمينه توسعه اقتصادي و اولويت يافتن اقتصاد غيرنفتي در اين کشور گفت :« تاکنون توليد براي صادرات در

اقتصاد جمهوري آذربايجان اولويت نداشت. زيرا، اگر آشکارا بگويم پول هاي نقدي که از درآمد نفت وارد کشور مي شد، ذخاير ارزي را به ميزان زيادي تامين مي کرد. اما، اکنون به

علت کاهش قيمت نفت، مجبوريم کاهش درآمد ارزي را از محل صدور محصولات ديگري جبران کنيم.»
الهام علي اف، با تاکيد بر انجام اصلاحات اقتصادي در جمهوري آذربايجان، از شرکت هاي خارجي خواست در زمينه توريسم ، فناوري هاي پيشرفته و ساير بخش ها در جمهوري

آذربايجان سرمايه گذاري کنند.
روبرت سکوتا، سفير آمريکا در باکو نيز طي سخناني گفت : « ما در مقاطع دشوار در کنار شما بوده ايم و اکنون نيز مي خواهيم به شما کمک کنيم.»

سفير آمريکا در باکو با اشاره به اينکه واشنگتن از سال 1992 تاکنون، يک ميليارد و دويست ميليون دلار به دولت جمهوري آذربايجان کمک کرده است، افزود : « شرکت هاي

آمريکايي خواهان آن هستند که نه تنها در زمينه هاي توليدي در جمهوري آذربايجان، بلکه در زمينه هاي خدمات و ساير بخش ها نيز نقش نيرومندي در اين کشور به عهده

بگيرند. فکر مي کنم که در بخش هاي کشاورزي، فناوري هاي پيشرفته و توريسم و نيز ساير بخش هايي که شما گفتيد، مي توانيم به شما کمک کنيم.»
همچنين ايلقار علي اف، رييس دفتر اتاق بازرگاني آمريکا در جمهوري آذربايجان و مدير شعبه شرکت آمريکايي «ارنست اند يانگ» Ernst and Young در باکو گفت : « ما به

عنوان اعضاي اتاق بازرگاني آمريکا، اوضاع دشوار را درک مي کنيم. اما، در عين حال، خيلي خوشحاليم که مي بينيم حکومت جمهوري آذربايجان براي انجام اصلاحات اقتصادي

جدي و پيچيده و تنوع بخشيدن به اقتصاد و توسعه بخش غيرنفتي تلاش مي کند.»
اين عضو اتاق بازرگاني آمريکا با تاکيد بر ضرورت انجام اصلاحات اقتصادي توسط دولت الهام علي اف گفت : « ما از شما بطور کامل حمايت مي کنيم و شما را ضامن عقب نشيني

نکردن از اين اصلاحات مي دانيم.»
روسن پاپازوف، مدير اجرايي شرکت «هولسيم» Holcim و عضو اتاق بازرگاني آمريکا نيز با مهم خواندن آسان سازي برخي از قوانين مربوط به تجارت و فعاليت هاي اقتصادي در

جمهوري آذربايجان گفت : « مرزهاي اصلي جمهوري آذربايجان، موقعيت جغرافيايي آن و واقع بودن در نقطه اتصال کشورهاي قفقاز و آسياي مرکزي اهميت دارد. وجود منابع

انرژي نه تنها از جنبه درآمدزايي براي کشور، بلکه از نظر وجود منابع انرژي لازم براي فعاليت هاي توليدي در اين کشور مهم است. همچنين پايين بودن هزينه هاي توليد در اين

کشور و وجود منابع انساني (نيروي کار) در جمهوري آذربايجان از عوامل مهم براي فعاليت اقتصادي است.»
گوردون بيرل، مدير منطقه اي شرکت بي پي ( بريتيش پتروليوم) در جمهوري آذربايجان ، ترکيه و گرجستان نيز گفت : « ما و همکارانمان طي بيش از 20 سال فعاليت در جمهوري

آذربايجان، بيش از 58 ميليارد دلار در اينجا سرمايه گذاري کرده ايم که 16 ميليارد دلار آن در شرکت هاي محلي سرمايه گذاري شده و موفقيت آميز بوده است. اين نيز در نتيجه

فضاي مثبتي بوده است که توافق هاي مربوط به تقسيم سهام ايجاد کرده است.»
اين مقام شرکت بي پي افزود : « من مي خواهم چند موضوع را مورد تاکيد قرار دهم . ثبات طولاتي مدت، براي سرمايه گذاران خيلي ضروري است. ثبات در امور حقوقي و گمرکي

و قوانين اشتغال و رواديدهاي کاري و مجوزهاي فعاليت اقتصادي و ثبات براي قابل پيش بيني بودن درآمدهاي آتي، خيلي اهميت دارد. »
سپس الهام علي اف با تاکيد بر تداوم اصلاحات در قوانين ناظر بر فعاليت هاي اقتصادي در جمهوري آذربايجان افزود : « در نشست اخير هيات دولت نيز گفتم که ما به ميزان

زيادي از بازرسي ها و تفتيش ها کاسته ايم. اين ، آغاز کار است. ما بايد کارمان را در اين زمينه ادامه دهيم. اين ، تبليغات نيست. اين سياست ماست. »
علي اف گفت : « ما بايد در جمهوري آذربايجان چنان شرايطي را ايجاد کنيم که هيچ شرکتي براي فراهم شدن زمينه لازم جهت سرمايه گذاري آن شرکت در جمهوري آذربايجان،

نيازي به درخواست از رييس جمهوري نداشته باشد.»
رييس جمهوري آذربايجان همچنين اجراي طرح هاي حمل و نقل شرق - غرب و شمال - جنوب نيز را از مزيت هاي اين کشور براي فعاليت هاي اقتصادي بيان کرد.
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